
Menneskene er ikke dumme!

Når de står frem og snakker om det de driver på med, om det de produserer, så 
har de forstått at det er viktig å få med seg at de har et bidrag i kampen mot 
klimaendringene. De fleste lærer raskt. Klimaavtrykk er viktig! Det skal være 
positivt ikke negativt. 
Det skal ikke være klimagassutslipp og er det noe skal det helst elimineres 
gjennom elektrifisering eller fangst. 
Hva som skjer av utslipp utenfor produktlinjen min er en annens sak tenker 
han! Strømmen skal være ren. Om det er uheldige konsekvenser og utslipp 
knyttet til produksjonen er ikke min sak. 
Det gjelder å slutte med å bruke fossil energi. Om ren energi til erstatning er på 
plass er ikke mitt problem. 
Bare bilen er elektrifisert så spiller det ingen rolle om den sliter gummi og 
virvler opp mye støv, dvs fortsetter å forurense. 
To biler i familien, da kan begge parter kjøre til jobben og slippe 
kollektivtransport som ofte står. Det er blitt flere biler på veiene, men bare de er
elektrifisert så er det i orden. 
Husdyr, kyr, sauer og geiter slipper ut klimagassen metan,  som det er ekstremt 
lite av i atmosfæren, Vi må slutte å spise kjøttet, drikke melken, spise osten, etc.
og ikke bruke saueullen. 
Menneskenes utslipp utgjør kun 4%  av utslippene over året, 96% er naturlige 
utslipp. CO2 i atmosfæren utgjør kun 0,042% av atmosfæren, årlig økning er 
kun  0,5% bestående hovedsaklig av naturlige utslipp.
Utslipp reduksjoner har ingen effekt.. 

Menneskene er slett ikke dumme nei!
  


